
 

UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 6/16 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Tid: 2016-12-19  

Närvarande: Ping Huang, ordförande  

Elisabeth Engstrand, sekreterare  

Marito Karlsson, kassör  

Leif Engström, v ordf 

Rolf Westman 

Joakim Möller  

Hans Kvick 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades kl 18.35 och alla hälsades välkomna. 

§ 2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter 

a) Bridgealliansen och Bridgens Hus 

 Inbjudan att lämna in motioner till årsmötet har funnits på kubbens 
hemsida sedan den 1 december 2016. 

 Joakim och Ryszard har ännu inte ordnat med klubbens hemsida i BIT. 

 Rolf har med hjälp av Margit skaffat 40 begagnade stapelbara stolar till 
bra pris. Christina och Rolf ska komma överens om vilka stolar som kan 
kasseras och vilka som ska skickas till Leif för omklädning. Leif har f n 
sju stapelbara stolar hemma att klä om. 

 Betr förtjänsttecken ska Hans formulera en ansökan som undertecknas 
av Ping och läggs fram till UBF av styrelsen. 



 

b) Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut delvis pga att ingen moms betalas i år. På grund av 
minskade räntekostnader är UBs del av kostnaderna för huset lägre än 
2015. Banklånet uppgår till 2.950.000 kr och amorteringen till 160.000 kr 
per år. Medlemslånen uppgår till1.200.000 kr. Uthyrningen ger ca 50.000 kr 
per år. 

c) Övrigt  

Inget fanns att notera. 

§ 5 Höstens tävlingsverksamhet och kurser 

a) Uppsalaserien. Anmärkningar har inkommit beträffande den nya uppläggningen 
som startades i höstas. Man märkte att resultaten i grundspelet (nio omgångar) 
kan bli väldigt ojämna ibland då t ex två lag med stora skillnader i spelskicklig-
het möts. Å andra sidan blev resultaten i slutspelet (sju omgångar) jämnare då 
bra lag gått till Elitserien. Styrelsen beslutar att fortsätta med samma modell i 
vår. 

b) Betr lån av spelare i högre division har TK ändrat regeln mitt i säsongen, vilket 
fått en del kritik och protester. TK ska omvärdera regeln och lämna ett beslut till 
styrelsen. 

c) Kval för veteraner? Det ska gärna ordnas om intresse finns. Rolf undersöker 
det och kontaktar grannklubbarna och pratar med Iwe på PBFU. Man kanske 
även kan få PBFU att subventionera spelavgifterna så att bordsavgiften kan 
justeras ner. Rolf ska prata med Linnea om möjligheten.  

d) Tyvärr är kval till DM/SM-lag i Uppsala inställt pga för få anmälda lag. Våra 
spelare får spela i Enköping eller Rimbo i stället. Man tror att spel flera kvällar 
under december månad kanske skrämt bort en del spelare. Dessutom har 
klubbarna haft olika sista anmälningsdatum vilket kan ha lett till osäkerhet eller 
tveksamhet för spelarna. Man bör ha en sista anmälningsdag som gäller alla 
klubbar i distriktet. Styrelsen kommer att lämna in en motion till UBFs årsmöte i 
höst härom för att få till stånd ett bättre samarbete mellan grannklubbarna.  

§ 6 Verksamhetsberättelsen 

 Verksamhetsberättelsen diskuterades och förbereddes. 

§ 7 Övriga frågor 

 Belysningen vid infarten Det föreslogs att man ska diskutera med 
Bridgealliansen hur man ska kunna ordna med bättre belysning. Stolpar? 
Lampor på fasaden? Leif kollar. 

 Golvbeläggning på toaletterna. Rolf pratar med en bridgespelare som varit i 
branschen om att byta ut plastmattorna alternativt ha annan olvbeläggning. 



Något bör göras under kommande sommar. Även detta ska framföras till 
Bridgealliansen. 

 TV i kafeterian. En ny TV borde kunna inhandlas under mellandagsrean. 
Den kan sättas upp på norrväggen. Rolf kollar med Tommy. 

 Silverlappen. Tävlingen ska enligt planen spelas den 6 juni, d v s 
nationaldagen. Hans undersöker om annan dag är möjlig. 

 Nya medlemmar.  Två tidigare medlemmar har kommit tillbaka till UB. 
Beslutas att de inte behöver betala medlemsavgift till UB under spelåret. 
De har betalat till sin tidigare klubb. 

 Simultantävlingar på söndagar har dragit få spelare och avslutas därför. 

 Christina får 500 kr som julklapp liksom förra året. 

§ 8 Avslutning 

 Mötet avslutades kl 20.20. 

§ 9 Nästa möte 

 Nästa möte blir lördagen den 4 februari 2017, d v s efter årsmötet. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Elisabeth Engstrand   Ping Huang 


